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     Protokół Nr 192/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 17 czerwca 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 12:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 Rozpatrzenie w pkt. 3a) sprawy dotyczącej zaakceptowania projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych 

dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

 Rozpatrzenie w pkt.  3b) sprawy dotyczącej rozpatrzenia wniosku Wydziału dróg  

w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie procedury związanej z podpisaniem 

umowy pomiędzy Powiatem Myśliborskim, a Gminą Dębno w sprawie wspólnej 

realizacji przedsięwzięć pn. : 

- „Budowa chodnika w miejscowości Warnice” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Więcław” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Różańsko” 

-„Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-

Grzymiradz”. 
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 Rozpatrzenie w pkt. 3c) sprawy dotyczącej zaakceptowania projektu uchwały Rady 

Powiatu w Myśliborzu w sprawie przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako członka 

zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

3a) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych dróg powiatowych i zaliczenia ich do 

kategorii dróg gminnych. 

3b) Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie 

procedury związanej z podpisaniem umowy pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Gminą Dębno w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięć pn. : 

- „Budowa chodnika w miejscowości Warnice” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Więcław” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Różańsko” 

- „Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-

Grzymiradz”. 

3c) Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie 

przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider 

Pojezierza”. 

4. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

5. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania ofert o wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Myśliborskiego w 2021 roku. 

9. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia konkursu na 

kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. 

10. Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

11. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy zlecenia na wykonanie rocznego przeglądu 

technicznego oraz konserwacji instalacji antenowej masztu H=12 na dachu budynku 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 oraz wydania protokołu 

przeglądu technicznego masztu antenowego i systemów antenowych. 

12. Zapoznanie się z pismem Urzędu Miejskiego w Myśliborzu znak GN.6625.3.2021.AS 

z dnia 14.06.2021r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 
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Gminy Myślibórz dotyczącej nadania nazwy dla ronda zlokalizowanego w Myśliborzu  

u zbiegu ul. Celnej i Ogrodowej. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie wysokości 

stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o zreferowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Magdalena Jodko –Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Zwróciła uwagę, że stawki za zajęcie pasa 

drogowego zostały ustalone przez Radę Powiatu w 2014 roku. Uchwała została zmieniona  

w roku 2019 w związku z zapisami ustawy o sieciach telekomunikacyjnych. Przygotowany 

projekt uchwały dotyczy ujednolicenia dotychczasowego zróżnicowania stawek opłat. 

Przedstawiła i złożyła wyjaśnienia dotyczące dokonanych zmian stawek opłat. Podała 

wartości poszczególnych stawek oraz wartości stawek obowiązujących w poprzednio 

obowiązujących uchwałach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3a) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej niektórych dróg powiatowych i zaliczenia ich do kategorii 

dróg gminnych. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Magdalena Jodko –Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła odcinki dróg, których pozbawia się 

kategorii drogi powiatowej i zalicza się do kategorii drogi gminnej. Zwróciła uwagę, że każdy 

samorząd został poinformowany i nikt nie wniósł uwag do przedmiotowej uchwały. 

Zauważyła, że uchwała jest tylko formalnością i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym. 

Nie mamy informacji czy Gminy będą odwoływać się od przedmiotowej uchwały.  

Z doświadczenia wiemy, że samorządy gminne są zmuszone do przejęcia przedmiotowych 

dróg. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że w uchwale nie ma informacji na jakim odcinku są przekazywane drogi na 

ul. Ogrodowej, Łużyckiej i Szosowej. Poprosił o uzupełnienie zapisów w uchwale w tej 

kwestii. 
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Magdalena Jodko –Naczelnik Wydziału Dróg 

Przekazała, że projekt uchwały zostanie uzupełniony o przedmiotowe informacje. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

po uzupełnieniu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3b) 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg w sprawie wyrażenia zgody na rozpoczęcie 

procedury związanej z podpisaniem umowy pomiędzy Powiatem Myśliborskim,  

a Gminą Dębno w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięć pn. : 

- „Budowa chodnika w miejscowości Warnice” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Więcław” 

- „Budowa chodnika w miejscowości Różańsko” 

- „Wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej Dębno-

Grzymiradz”. 

(Karta stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przedstawiła informacje na temat spotkania radnych z Burmistrzem Dębna. Poinformowała  

o wniosku na temat wydłużenia zakresu budowy chodnika w miejscowości Warnice na 

odcinku od świetlicy do momentu rozpoczęcia projektu o dł. ok. 300m. 

Przedstawiła wniosek o doprojektowanie chodnika od zjazdu na Różańsko o dł. 50m.Zapytała 

o szczegóły dotyczące projektowanego chodnika w centrum wsi Warnice, jakiej szerokości 

będzie chodnik? 

 

Magdalena Jodko –Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że założono, iż chodnik będzie miał 1,5 m natomiast nie będzie to w każdym 

momencie. Przedstawiła wyjaśnienia w przedmiotowej kwestii. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o skosztorysowanie przedmiotowych wniosków. Poinformowała, że Burmistrz 

Dębna poinformował, że dołoży środki na realizację zadań. 

Złożyła wniosek o realizację zadania dotyczącego opracowania dokumentacji na przebudowę 

drogi powiatowej od drogi krajowej w miejscowości Dolsk. 

Złożyła wniosek o wykonanie projektu ścieżki rowerowej od Dębna do wsi Mostno. 

Pozostałe środki finansowe z przeznaczonej puli zostaną dołożone do inwestycji we wsi 

Warnice, natomiast gdy zabraknie środków Burmistrz Dębna zobowiązał się do dołożenia 

środków finansowych. Poprosiła o podanie kosztu projektu na drodze powiatowej do Oborzan 

od zjazdu do tablicy. 

Odniosła się do złożonych wniosków. Zwróciła uwagę, że w każdej chwili mogą pojawić się 

możliwości pozyskania środków na realizacje zadań, a dzięki wykonanej dokumentacji 

technicznej będzie można złożyć wnioski w ramach ogłaszanych naborów. 

Poinformowała o kolejnym wniosku, aby przy realizacji budowy chodnika w miejscowości 

Różańsko wykonać część chodnika przed kościołem. 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że fragment tej drogi należy prawdopodobnie do Gminy Dębno. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry  

Zwrócił uwagę, że wykonany w 2008 roku projekt wykonania przedmiotowej drogi. 

Przedmiotowy teren stanowił działki gminne. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do realizacji wniosku Wydziału Dróg w sprawie podpisania umowy pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim, a Gminą Dębno w sprawie wspólnej realizacji przedsięwzięć. Karta 

sprawy dotyczy podpisania umowy z Gminą Dębno na kwotę 300 000,00 zł, gdzie środki 

Powiatu to kwota 460 000,00 zł. Dodatkowe zadania przedstawione przez Członka Zarządu 

Wiolettę Drzewińską mogą zostać wykonane w ramach pozostałych środków w kwocie 

240 000,00 zł. Jeżeli Burmistrz Dębna zadeklarował na Warnice kwotę 130 000,00 zł, 

natomiast przy dłuższym odcinku i jego deklaracji w kwestii dołożenia brakujących środków 

finansowych będzie można sporządzić aneks do umowy. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 3c) 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider 

Pojezierza”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia woli przystąpienia Powiatu Myśliborskiego, 

jako członka zwyczajnego, do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” z siedzibą w Barlinku. 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił informacje na temat możliwości przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako 

członka zwyczajnego do Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”. Podał informacje na temat 

odbytego spotkania w przedmiotowej sprawie. 

Wyjaśnił, że przystąpienie do  Stowarzyszenia „Lider Pojezierza” zwiększy dostęp samorządu 

Powiatu Myśliborskiego do środków pochodzących z nowej perspektywy finansowej UE na 

lata 2021-2027. Dzięki tej uchwale Powiat będzie miał możliwość wspierania inicjatyw 

społecznych skierowanych do mieszkańców powiatu myśliborskiego. Umożliwi to także 

pozyskanie ważnego partnera do realizacji własnych  projektów prospołecznych oraz 

inwestycyjnych na terenie powiatu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

 

 



6 
 

Ad. 4 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Zmian w WPF dokonuje się  

na podstawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Myśliborzu  

o wprowadzenie do Wieloletnich Przedsięwzięć Powiatu Myśliborskiego zadania pn. 

„Przygotowanie posiłków oraz ich wydawanie na potrzeby Turnusów Dokształcania 

Zawodowego Teoretycznego Młodocianych Pracowników”. Zadanie planowane jest do 

realizacji w okresie 1.09.2021r. do 31.08.2024r. Łączne nakłady finansów to kwota 

1 708 800,00 zł, z czego limit zobowiązań w 2021 roku to kwota 172 800,00 zł, w 2022 roku 

576 000,00 zł, w 2023r. 576 000,00 zł, w 2024r. 384 000,00 zł. 

Przekazała, że ponadto dokonano zmian w załączniku Nr 1, gdzie dostosowano kwoty w roku 

2021 do zmian wprowadzanych uchwałami Zarządu Powiatu i Rady Powiatu zmieniającymi 

wielkość dochodów, wydatków i przychodów budżetu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 5 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia 

Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował o prowadzonych 

konsultacjach i etapach prac nad programem. Poinformował o przeprowadzonych w formie 

on-line warsztatach. Przedstawił informacje na temat uczestników warsztatów. Po każdym ze 

spotkań były przesyłane informacje o ustaleniach jakich dokonywano. Przekazał, że 

opracowany dokument został poddany konsultacjom społecznym, w wyniku których nie 

wniesiono uwag do jego treści. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy przyjęcia następujących projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu i skierowania ich pod obrady sesji Rady Powiatu w Myśliborzu: 

1)    w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego. 
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2)    zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2021 – 2033. 

3)    w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2021-2030. 

4)    w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej niektórych dróg powiatowych  

i zaliczenia ich do kategorii dróg gminnych. 

5)    w sprawie przystąpienia Powiatu Myśliborskiego jako członka zwyczajnego do 

Stowarzyszenia „Lider Pojezierza”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/626/2021 z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zaopiniowania projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy zaopiniowania następujących projektów uchwał Rady 

Powiatu w Myśliborzu: 

1) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia działań zmierzających do 

zrealizowania przebudowy nawierzchni drogi powiatowej nr 2152Z odcinek Ożar-Dziedzice. 

2) w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Gminy Boleszkowice oraz 

użytkowników drogi powiatowej nr 2137Z 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/627/2021 z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie 

zaopiniowania projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, 1 Członek Zarządu (A. Prill)  wstrzymała 

się od głosu 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej w celu opiniowania ofert o wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu 

Myśliborskiego w 2021 roku. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy powołania Komisji Konkursową w celu opiniowania 

ofert o wsparcie realizacji zadań publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku  

w zakresie wspierania i upowszechniania kultury fizycznej, ochrony i promocji zdrowia, 

nauki, szkolnictwa wyższego, edukacji, oświaty i wychowania, kultury, sztuki, ochrony dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego, porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz promocji  

i organizacji wolontariatu. 

Zaproponowano następujący skład Komisji konkursowej: 
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1. Jarosław Ostry - Przewodniczący Komisji Konkursowej, 

2. Alicja Prill - Członek Komisji Konkursowej 

3. Ewa Difort-Olejniczak-  Członek Komisji Konkursowej 

4. Małgorzata Jakóbowska – Członek Komisji Konkursowej  

5. Katarzyna Kubicka-  Sekretarz Komisji Konkursowej 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Wyraził wolę wzięcia udziału w pracach Komisji Konkursowej. 

 

Za dokonaniem zmiany w projekcie uchwały poprzez dodanie kolejnego członka Komisji  

w osobie Członka Zarządu Pana Mariusza Norsesowicza głosowało 5 Członków Zarządu, 

przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

Kolejno: 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/628/2021 z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert o wsparcie realizacji zadań 

publicznych Powiatu Myśliborskiego w 2021 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie ogłoszenia konkursu na 

kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 192/629/2021 z dnia 17 czerwca 2021 roku w sprawie 

ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Dębnie. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat związany z rozpoczęcie procedury powierzenia pełnienia obowiązków 

dyrektora w pozostałych jednostkach oświatowych. Przedstawiła informacje w tej sprawie. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie wniosków Wydziałów i jednostek organizacyjnych o dokonanie zmian  

w planie finansowym budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. Wniosek Dyrektora Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu z dnia 9.06.2021  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki na 2021 rok polegających na przesunięciu 

środków finansowych w dziale 854 "Edukacyjna opieka wychowawcza", rozdziale 85411 

"Domy Wczasów Dziecięcych" paragraf 4170 "Wynagrodzenia bezosobowe" w kwocie  
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7 200,00 zł celem zapewnienia środków na wypłatę wynagrodzenia na podstawie umowy 

zlecenia dla nauczyciela pełniącego zadania wychowawcy wypoczynku. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Wniosek Naczelnika Wydziału Organizacji i Spraw Społecznych z dnia 15.06.2021r. 

znak OR.3026.1.2021.MJ1 o dokonanie zmian w planie wydatków w jednostce Starostwo 

Powiatowe w Myśliborzu na rok 2021 polegających na przeniesieniu środków w rozdz. 75515 

z paragrafu 4110 na paragraf 4170 w kwocie 1 214,00 zł w związku z koniecznością 

zabezpieczenia środków na obowiązkowe ubezpieczenie społeczne dla radcy prawnego  

w związku z przejściem na emeryturę. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 11 

Wyrażenie zgody na zawarcie umowy zlecenia na wykonanie rocznego przeglądu 

technicznego oraz konserwacji instalacji antenowej masztu H=12 na dachu budynku 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 oraz wydania protokołu 

przeglądu technicznego masztu antenowego i systemów antenowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę. Wyjaśnił, że umowa zostanie zawarta z wykonawcą 

Pawłem Henszke  firmą NAVEL w kwocie 2091,00 zł. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zawarcie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 12 

Zapoznanie się z pismem Urzędu Miejskiego w Myśliborzu znak GN.6625.3.2021.AS  

z dnia 14.06.2021r. w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Myślibórz dotyczącej nadania nazwy dla ronda zlokalizowanego w Myśliborzu  

u zbiegu ul. Celnej i Ogrodowej. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, na datę przekazania przedmiotowego pismo. Wpłynęło ono do tut. Urzędu  

w dniu 15.06.2021r., natomiast do dnia 16.06.2021r. określono termin złożenia formularza 

ankietowego konsultacji społecznych dotyczących nadania nazwy dla ronda zlokalizowanego 

w Myśliborzu u zbiegu ulic Celnej i Ogrodowej. Poinformowała o złożeniu przedmiotowego 

formularza. Odniosła się do kwestii ogłoszenia konsultacji w sprawie nadania nazwy rondu. 

Zwróciła uwagę, że w przypadku ronda zlokalizowanego u zbiegu ulic Królewieckiej i 1 Maja 

w Myśliborzu nie ogłaszano konsultacji.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do treści przedmiotowego pisma. Wniósł uwagi dotyczące terminu ogłoszonych 

konsultacji społecznych.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 13 

Sprawy różne: 

 

1. Wicestarosta Alicja Prill 

Poruszyła temat przeprowadzonych rozmów z Wójtem Gminy Nowogródek Pom. w kwestii 

związanej z realizacją oświetlenia na drodze Sumiak-Karsko. Zaproponowała, aby nie 

dokonywać pomniejszenia dotacji wskazanej w umowie tylko dokonać renegocjacji podjętych 

ustaleń i wskazać, aby kwota 72 000,00 zł została przeznaczona na realizację 

przedmiotowego zadania. Poprosiła o zorganizowanie spotkania z Wójtem Gminy 

Nowogródek Pom. w przedmiotowej sprawie. Zwróciła uwagę, że Wójt deklarował 

wykonanie samodzielnie przedmiotowego zadania.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy planowane do wykonania oświetlenia będzie znajdować się w pasie drogowym 

należącym do powiatu? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że tak będzie znajdować się w naszym pasie drogowym. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zwróciła uwagę, że zadania dotyczące oświetlenia ulicznego miejscowości są zadaniami 

własnymi gmin. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że kwestia ta wymaga uzgodnienia wspólnie z Wójtem Gminy Nowogródek Pom.  

 

2. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poprosił, aby na kolejne posiedzenie Zarządu Powiatu zostali zaproszeniu Prezesi spółek 

szpitalnych. Przekazał, że do wiadomości tut. Urzędu wpłynęło pismo skierowane do Szpitala 

Barlinek Sp. z o.o. przez Prezes Zarządu Przychodni im. Jana Pawła II Sp. z o.o.  

w Myśliborzu w sprawie braku zainteresowania kontynuacją współpracy w zakresie 

świadczeń nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej po wygaśnięciu umowy tj. po dniu 

30.06.2021r. 
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(Pismo stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że pismo o podobnej treści zostało skierowane również do Gminy 

Myślibórz. Zaproponowała, aby zorganizować spotkanie trójstronne w tej sprawie celem 

renegocjacji warunków umowy. Przekazała, że z informacji uzyskanych od Prezesa Spółki 

wynika, że przygotuje on odpowiedź na przedmiotowe pismo i jest gotowy podjąć rozmowy 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Odniósł się do przedmiotowego tematu. Zwrócił uwagę na konieczność zachowania nocnej  

i świątecznej opieki medycznej w Myśliborzu. Przekazał, że spotkanie wymaga 

zorganizowania.   

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o zorganizowanie spotkania z Burmistrzem Dębna oraz Prezesem Spółki Szpital  

w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w formie Walnego Zgromadzenia 

Wspólników Spółki w sprawie opracowania strategii rozwoju bądź reorganizacji szpitala  

w oparciu o opracowanie przygotowane przez firmę FORMEDIS. Zwróciła uwagę, że Prezes 

Spółki przedstawiała pewne plany, jednak nie ma delegacji ze strony właścicieli. Poruszyła 

kwestię zawarcia przez Prezes umowy z firmą FORMEDIS. Przekazała, że właściciele 

powinni wskazać Prezesowi kierunki i rozwiązania jakie są oczekiwane oraz powinno zostać 

przygotowane podsumowanie wspólnych  działań, które nie doszły do realizacji w kwestii 

reorganizacji obu szpitali. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że Prezes informowała, iż jest w trakcie podpisania umowy z firmą 

FORMEDIS i będzie informować Zarząd o swoich działaniach. Zauważył, że Prezes posiada 

zgodę na działania w tej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę, że Prezes zawarła umowy z firmą FORMEDIS. Dotyczą one jedynie 

kontrolingu oraz szkolenia.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że podjęte działania są ze sobą powiązane i mają doprowadzić do poprawy 

sytuacji spółki i zmniejszenia zadłużenia.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wyjaśniła, że rozpoczęto pewien etap działań, firma FORMEDIS przedstawiła propozycję 

działań jakie należy podjąć. Powiat Myśliborski, Gmina Dębno oraz Prezes spółki 

Zaakceptowali moduł Nr 1, natomiast Gmina Barlinek nie zaakceptowała żadnego  

z zaproponowanych wariantów i idzie swoją ścieżką. 

Pomysły zawarte w Module Nr I nie zostały wdrożone z uwagi na to, że część z nich nie jest 

korzystna,  lub też na brak ich analizy i wprowadzenia stosownych zmian. Zauważyła, że 

zawarte umowy z firmą FORMEDIS nie stanowią ostatecznych rozwiązań. Są one głównie  

z zakresu kontrolingu i analityki medycznej oraz kontraktów, które będą w przyszłości. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zapytał, czy wynikają one z zapisów modułu Nr 1? 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie, wynikają one głównie z sytuacji finansowej szpitala.  

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Potwierdził, że zawarte umowy nie mają powiązania z opracowaniem firmy FORMEDIS.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na sytuacje finansową spółki i znaczący wzrost cen za towary i usługi, jakie 

zamawiają szpitale. Przekazał, że placówki nie otrzymują rekompensat z tego tyt. Zauważył, 

ze sytuacji szpitali jest bardzo trudna i brak jest informacji co do dalszych planów związanych 

z ich funkcjonowaniem.  

 

4. Członek Zarządu  - Wioletta Drzewińska 

Poruszyła temat złożonych wniosków na realizacje inwestycji w ramach Rządowego 

Funduszu Dróg Lokalnych. Zapytała na jakim etapie znajdują się prace związane  

z wykonaniem projektów na inwestycje w Gminie Dębno? 

Poprosiła o przedstawienie przedmiotowych dokumentów. Zwróciła uwagę, że były one 

przekazane dla Burmistrza Dębna na zorganizowanym spotkaniu. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Złożył wyjaśnienia dotyczące przekazanych informacji. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:50 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 


